
REFERAT AF EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING I GRUND-
EJERFORENINGEN RAMSØBAKKEN TIRSDAG D. 15. SEPTEMBER 2014. 
 
 
 
Velkomst af formand Leif. 
 
1. Valget af dirigent blev Bo Danielsen(nr. 33), som foreslået af bestyrelsen. 

Dirigenten konstaterede at den ekstraordinære generalforsamling var indkaldt jævnfør vedtæg-
terne og derfor var beslutningsdygtigt. Der var fremmødt 20 husstande og medbragt 3 fuldmag-
ter, således der altså var 23 stemmeberettigede. 
  

2. Gennemgang af Leif af de 3 tilbud fra legeplads-leverandørerne. 
Diskussion med spørgsmål og kommentarer under gennemgangen, hvor mange gav udtryk for 
at faldunderlaget i stedet for faldsand skulle være ringgummimåtte. 
Afstemning viste en enstemmig forsamling for leverandøren CADO, dog kun hvis faldunderla-
get kunne blive ringgummimåtte. Da der fra flere sider blev gjort opmærksom på at det valgte 
faldunderlag er dyrere end det tilbudte faldsand, så fik bestyrelsen mandat til at indgå aftale 
med CADO op til grænse på kr. 275.000. 
 

3. Efter en forsøgsperiode en et vejbump placeret i starten af Ramsøbakken’s stamvej skulle der 
nu stemmes om i alt 3 permanente vejbump skulle placeres på stamvejen.  
En lang diskussion med mange kommentarer foregik, som mundede ud i et ønske fra en del af 
forsamlingen om endnu en forsøgsperiode med et vejbump placeret med en ny placering(cirka 
udfor starten af det grønne område). Men dirigenten gjorde klart opmærksom på, at punktet på 
dagsordenen var en afstemning om etablering af permanente vejbump eller ej. Og at ønsket 
om en fornyet forsøgsperiode af et vejbump med anden placering måtte stilles som forslag ved 
en kommende generalforsamling. 
Afstemningsresultat: For: 10,  Imod: 12   Blanke: 1 
Der etableres altså ikke 3 stk. permanente vejbump.  
 

4. Under ”Evt.” blev følgende punkt fremført: 
Beboer i nr. 6 gjorde opmærksom på at der ikke er etableret græs på hjørnet hvor sti og byg-
gevej mødes. Bestyrelsen tager dette til efterretning og forsøger at få Erik Svendsen til at til at 
rette op på dette. 

 
Generalforsamlingen blev afsluttet med tak fra formanden for god ro orden. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Peter Kristjansson (i nr. 37) 
Referent og medlem af bestyrelsen. 


